

Date: 15 February 2024

التاريخ : 15 فبراير 2024

Ref: COMP/588

المرجع : COMP/588

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi
 CEO – Boursa Kuwait
 State of Kuwait

السيد / محمد سعود العصيمي المحترم
 الرئيس التنفيذي – بورصة الكويت
 دولة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد

Subject: Disclosure of Material Information

الموضوع / افصاح معلومة جوهريّة

As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 and its amendments regarding disclosure of Material Information.

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الافصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الافصاح عن المعلومات الجوهرية.

Attached :Disclosure of Material Information Form.

نرفق لكم نموذج الافصاح عن معلومة جوهريّة.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،


 Dr. Mahmoud Ahmed Abdel Rahman
 د. محمود أحمد عبد الرحمن
 Chairman of Board of Directors
 رئيس مجلس الإدارة



نموذج الإفصاح عن معلومة جوهرية
Disclosure of Material Information Form

Date:	15/2/2024	التاريخ :
Name of The Listed Company:	اسم الشركة المدرجة	
Kuwait Telecommunications Company stc	شركة الاتصالات الكويتية stc	
Disclosure Title	عنوان الإفصاح	
Disclosure of Material Information	إفصاح معلومة جوهرية	
The Material Information	المعلومة الجوهرية	
<p>First: Nominate Invitation for BOD Membership (7 Seats) The Board of Directors of Kuwait Telecommunications Company stc is pleased to invite the stc's shareholders and those who meet the membership requirements outlined in Article (18) of the Company's Articles of Association and Article (181) of the Companies Law 1/2016, to nominate for membership on the company's BOD for the next three years.</p> <p>The following documents will be submitted to the company's headquarters:</p> <ul style="list-style-type: none">- Criminal cases clearance certificate(Ministry of Interior)- Copy of the Civil ID.- Proof of shareholding in the company.- Candidate's CV and copy of educational & professional certificates. <p>Second: Nominate Invitation for BOD Membership (Independent Member) (2 Seats) The Board of Directors of Kuwait Telecommunications Company stc is pleased to invite the stc's shareholders and those who meet the membership requirements outlined in Article (18) of the Company's Articles of Association and Article (181) of the Companies Law 1/2016, to nominate for membership on the company's BOD (Independent Member)for the next three years.</p>	<p>أولاً: الدعوة للترشح لعضوية مجلس الإدارة (7 مقاعد) يسر مجلس إدارة شركة الاتصالات الكويتية stc دعوة السادة المساهمين ممن تنطبق عليهم شروط العضوية وفقاً لأحكام المادة (18) من النظام الأساسي للشركة والمادة (181) من قانون الشركات رقم (1) لعام 2016، للترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة للدورة القادمة ومدتها ثلاث سنوات .</p> <p>تسلم الطلبات التالية في مقر الشركة:</p> <ul style="list-style-type: none">- شهادة حسن سير وسلوك (لا حكم عليه) وزارة الداخلية.- صورة من البطاقة المدنية.- أن يكون المتقدم مالك لأسهم الشركة.- السيرة الذاتية للمرشح وصورة عن الشهادات العلمية والعملية. <p>ثانياً: الدعوة للترشح لعضوية مجلس الإدارة (العضو المستقل) (مقعدين) يسر مجلس إدارة شركة الاتصالات الكويتية stc دعوة السادة المساهمين ممن تنطبق عليهم شروط العضوية وفقاً لأحكام المادة (18) من النظام الأساسي للشركة والمادة (181) من قانون الشركات رقم 1 لعام 2016، للترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة (العضو المستقل) للدورة القادمة ومدتها ثلاث سنوات.</p>	

<p>Below are the controls of independent members independency, which is considered void in case of any of the following, for example, and without limitation:</p> <ul style="list-style-type: none"> - The member holds 5% or more of the company Shares, for which he is nominated or represented. - To have first-degree relation with any of the Members of a BOD or executive management members in the company or any other company in its Group or the relevant main parties. - To be a BOD Member in any company of the Group. - To be an employee in the company or any company in the Group or for any of the Stakeholders. - To be an employee for corporate entities who own control shares in the company. <p>The independent member must have qualifications, experiences and technical skills which are constituent with the company's activity.</p> <p>The following documents will be submitted to the company's headquarters:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Criminal cases clearance certificate (Ministry of Interior). - Copy of the Civil ID. - Candidate's CV and copy of educational & professional certificates. <p>To apply and obtain the Nomination Application Forms, please visit the company's headquarters located in Olympia Tower Salmiya – Block 2 - Salem Al-Mubarak Street –Legal Department 14th floor, Applications will be received in person Stating from 18 February 2024 to 3 March 2024 from 10:00 AM to 2:00 PM.</p>	<p>علماً بأن الضوابط الواجب توافرها في العضو المستقل بأن يتمتع بالإستقلالية ومما يتنافى مع الإستقلالية على سبيل المثال لا الحصر مايلي:</p> <ul style="list-style-type: none"> - أن يكون مالكا لما نسبته خمسة في المئة أو أكثر من أسهم الشركة. الشركة. - أن تكون له صلة قرابة من الدرجة الأولى مع أي من أعضاء مجلس إدارة الشركة أو الإدارة التنفيذية في الشركة أو في أي شركة من مجموعتها، أو الأطراف الرئيسية ذات العلاقة. - أن يكون عضو مجلس إدارة في أي شركة من مجموعتها. - أن يكون موظفا بالشركة أو بأي شركة من مجموعتها أو لدى أي من أصحاب المصالح . - أن يكون موظفا لدى الأشخاص الإعتباريين الذين يملكون حصص سيطرة في الشركة. <p>يجب أن يتوافر للعضو المستقل المؤهلات والخبرات والمهارات الفنية التي تتناسب مع نشاط الشركة.</p> <p>تسلم الطلبات التالية في مقر الشركة:</p> <ul style="list-style-type: none"> - شهادة حسن سير وسلوك (لا حكم عليه) وزارة الداخلية. - صورة من البطاقة المدنية. - السيرة الذاتية للمرشح وصورة عن الشهادات العلمية والعملية. <p>للتقدم و الحصول على نماذج الترشيح الخاصة بأعضاء مجلس الإدارة والأعضاء المستقلين برجاء مراجعة مقر الشركة الرئيسي الكائن في برج أولمبيا بمنطقة السالمية - قطعة 2 - شارع سالم المبارك - الادارة القانونية الدور 14, يتم تقديم الطلب شخصياً ابتداءً من تاريخ 18 فبراير 2024 حتى تاريخ 3 مارس 2024 من الساعة العاشرة صباحاً وحتى الثانية ظهراً.</p>
<p>Significant Effect of the material information on the financial position of the company</p> <p>No financial effect</p>	<p>أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة</p> <p>لا يوجد أثر مالي</p>